
Posavski zanesenjaki
na dobri poti
Nogometni klub Ježica je zdravo vzgajališče
mladih športnikov

tajnik, Stane Vrhovnik pa blagaj-
nik in sicer polnih deset let in
njegova je največja zasluga, da
se je klub prebil in da je to, kar
je danes -

Zagnanost Ijubiteljev nogome-
ta - zanesenjakov je rodila prve
sadove. Vzgojili so ducat odlič-
nih mladih igralcev.

»Lahko se pohvalimo, da je iz
naših vrst izSel Stane Komočar,
v kadetski reprezentanci Slove-
nije pa so zdaj kar štirje naši
fantje: Miha Kebe (sedaj pri Slo-
vanu), Slavko Brezovnik, Martin
Pintarič, Janez Stesiner in Aljo-
ša Pergar. S prestopom v višjo
selekcijo ali ranga te mlade Ijudi
dobesedno igralsko uniCijo, kot
npr. Komočarja, katerega je
Ollmpija prepustila zagrebške-
mu Dinamu. tam pa greje klop,«
pravi štefan Bele.

Klub doživlja preporod. -Ko
nam je nogometna zveza zasta-
vila pogoj, da brez ustreznih
klubskih prostorov ne moremo
nastopati v ligaSkem tekmova-
nju, smo se obrnili na občinsko
ZTKO. Razumeli so naše težave
Takoj smo sprozili akcijo za
gradnjo klubske hiše. Ko smo

Na igrisču med Tesovnikovo
ulico in reko Savo na Ježici vsak
dan vadi čez sto mladih nogo-
metašev pod okril/em NK Ježica.
Klub vstopa v drugo dekado
svojega uspešnega delovanja.
Vzgoja mladih poteka v 1., 2. in
3. selekciji od 12. do 16. leta sta-
rosti, registriranih pa je 160
igralcev, med njimi tudi 20 čla-
nov, ki tekmujejo v ligi Ljubljan-
ske nogometne zveze.

Te nogometne navduSence
uCi 5 trenerjev - entuziastov, za
honorar, ki |im komaj zadostuje
za malico. Tehnični vodja je
Matjaž Jakopič, trenerjl pa so še
Miro Likovič, Boris Zakrajšek in
Marko Kasum ter Stefan Bele,
trener, tajnlk in blagajnik - alfa
In omega v klubu, starosta, okoli
katerega se vse vrti.

•Začeli smo \z nifi,« pravi Ste-
fan. »Leta 1975 pa se nas je
zbralo nekaj posavskih entuzia-
stov ter na zapuščeni gramozni
trati, k\ je bila v glavnem divje
odlagaliSče, uredili improvizira-
no Igriiče. Ustanovili smo klub
na čelu s predsednikom Mlrkom
Jermanom, Viktor Ramovš j« bil

zbrali vse soglasje smo 8. avgu-
sta letos začeli graditi objekt v
izmeri 19x9 m, katerega predra-
čunska vrednost je 6,25 milijona
din. Gradbena dela izvaja GP
llinden iz Strumice, objekt pa je
ze pod streho. V njem bodo sla-
čilnice, kopalnice. klubska soba
in pisarna,« pravi predsednik
kluba Slavko Brezovnik.

Član nadzornega odbora Nace
KoroSec je povedal:

»In zdaj je vse obstalo. Denar-
ja je zmanjkalo. Naše oči in roke
so spet usmerjene proti občinski
ZTKO, ki. nas vedno podpira in
razume naše težave. Upamo, da
bo tako še naprej.«

Ježičani niso križem rok obču-
dovali gradnje, ampak so tudi
sami zavihali rokave. Očistili so
in olepšali okoliš, sami vzdržuje-
jo igrišče. pomagali pa so tudi
pri izkopu gradbene jame in po-
dobno.

»Ko se bomo preselili v Tiove
prostore bomo hrtro pozabili na
staro barako ob igrišču, ki ne
zadovoljuje niti osnovnih higien-
skih pogojev. Obiskali so jo celo
nepridipravi, vdrli so v ta zasilni
prostor in odnesli več žog in
dresov,« se jezi štefan Bele.

•TONOSA nam pomaga z
opremo od ustanovitve kluba do
danes. Varnost pomaga pri pre-
vozih Igralcev na gostovanjih.
Ekonomska fakulteta »Edvard
Kardelj« nam je nudila telovad-
nico v zimskem času,« pravi Šte-
fan Bele. »Seveda smo naleteli
tudi na gluha uSesa. Na osnovni
šoii Danile Kumar so popolnoma
gluhi za naše težave, ko prosi-
mo, da nam vsaj ob sobotah od-
stopljo svojo telovadnico, saj
skoraj 30 mladih nogometašev
obiskuje prav to šolo«.

Ko sem tisti petek, ob obisku
NK Ježice, gledal okoli sto mia-
dih fantov, ki so se na svežem
zraku podili za žogo, se mi je
utrnila misel na vzgojne proble-
me sedanjega časa: ko ne bi bili
tukaj, bi verjetno posedali pred
televizorjem, na stopnicah, mor-
da bi bili prepuščeni -vzgoji-
ulice z vsemi škodljivimi posle-
dicami. Tega se seveda zavedajo
tudi starši teh otrok, saj trdno
držijo skupaj z njihovimi športni-
mi vzgojitelji.

In tako je tudi pravl
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